
Bolesław Kosior Kraków, dn. 23.09.2008 r. 
Radny Miasta Krakowa 

Pan 

Jacek Majchrowski 
Prezydent 
Miasta Krakowa 

I n t e r p e l a c j a  

 

Dotyczy: sprawa z dyŜuru radnego. Sprawa [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] 
 

Panie Prezydencie zgłaszam zastrzeŜenia dotyczące stosowania przez Zarząd 
Budynków Komunalnych uchwały RMK i Zarządzenia nr 967/2008 Prezydenta 
Miasta Krakowa z dnia 20 maja 2008 r. w sprawie stosowania obniŜek czynszu w 
lokalach mieszkaniowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miejskiej Kraków. 

Sprawa dotyczy 80-letnej mieszkanki Krakowa, od 2003 roku osoby samotnej 
utrzymującej się z renty o wysokości [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 

Ochrony Informacji Niejawnych], której czynsz został podniesiony do wysokości 753 zł. 24 gr. Osoba 
ta mieszka w tym lokalu ponad 60 lat. 

Panie Prezydencie nie wiem czym kierował się urzędnik działający z 
upowaŜnienia Pana Prezydenta ale zapewniam Pana, Ŝe radnym pracującym nad tą 
uchwałą nie chodziło o stosowanie tego typu rozwiązań wobec ludzi starszych do 
tego samotnych. 

Panie Prezydencie nie będę się rozwodził dalej nad sprawą odmówienia samotnej 
kobiecie dopłaty do czynszu. Załączam ksero pism, które zostały mi przekazane w 
powyŜszej sprawie. 

Proszę Pana Prezydenta o przeprowadzenie kontroli dotyczącej reprezentowania 
przez przedstawiciela Gminy Kraków ( ZBK) jej interesów, a dokładnie interesu 
mieszkańców naszego miasta w budynku przy ul. Dietla 101. Czym kierował się 
ZBK, który wypowiedział mieszkańcom umowy najmu i zgodził się na tak 
drastyczną podwyŜkę czynszu, która w przypadku osoby dla której proszę o pomoc 
wynosiła do 1.05.2008 r. 289 zł. 84 gr., a po podwyŜce 753 zł. 24 gr. Proszę równieŜ 
o przeanalizowanie swojego zarządzenia pod kontem „ludzkiego stosowania”, a 
jeŜeli Pan Prezydent uwaŜa, Ŝe powinna być równieŜ poprawiona uchwała RMK to 
bardzo proszę wnioski. 

 


